
 

Referat JF-S Universitets- Og høgskolesektorens 
årsmøtet 29.11.2024 
 

Tidspunkt: 29.11.24 kl. 12.15 

Sted: Thon Hotel Bristol, Oslo. Det blir dessverre ikke mulighet for digital deltakelse. 

Deltakere 

Christine Aasen, Miriam Wallenborg, Britt Vikan, Ina Therese Sørfonden, Mads Stornes, 
Carien Lærum, Ingvild Sande Lillebø, Michael Brune. 

Digital deltakelse: Hanne Martinusen 

Observatør: Arild Hjelmervik, JF-Stat 

 

Agenda 

01/24: Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 

02/24 Valg av møteleder og protokollførere  

03/24 Styrets beretning for toårsperioden  

04/24 Plan for styrets arbeid i valgperioden  

05/24 Godkjenning av foreningens regnskap for de foregående år  

06/24 Valg av styre med særskilt valg av leder og nestleder, og varamedlemmer og 
eventuell valgkomité  

07/24 Forslag til vedtektsendringer 

08/24 Aktuelle saker og innkomne forslag 

 



 

 

Saksliste 
 

01/24: Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 

Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjennes, sak om valg av styre flyttes til sak nr. 3 pga 
at enkelte deltakere må forlate årmøtet tidligere.  

Bakgrunn 

Årsmøtet skal innkalles ved skriftlig varsel (epost) med minst én måneds frist. 
Dagsorden skal sendes ut senest én uke før møte og skal angi de sakene som skal 
behandles. Saker som ønskes behandles skal etter vedtektene leveres styret senest 14 
dager før møtet. På grunn av tidspunkt for utsending av sakliste, ble det i år satt noe 
kortere frist, til 20. november. Det er ingen innkomne saker. 

På årsmøte i 2022, sak 5/22, vedtok årsmøtet at «styret kaller inn til nytt ordinært 
årsmøte så snart det foreligger et hensiktsmessig grunnlag for det. Årsmøtet bør ikke 
utsettes til seinere enn høsten 2024». 

 

02/24 02/24 Valg av møteleder og protokollførere 

Forslag til vedtak: Mads Stornes signerer protokollen sammen med Ina Therese 
Sørfonden. 

Mads Stornes velges som møteleder. Ina Therese Sørfonden velges som referent. 

 

 

 

 

 

 



 
03/24 Styrets beretning for toårsperioden  

Vedtak: Årsmøtet tar styrets beretning til orientering. 

 

Styrets beretning for valgperioden 2023-2024: 

Nytt styre ble valgt på årsmøte i 2022, se sak 3/22. Det ble åpnet for at styret kunne 
supplere og konstituere seg selv pga. få medlemmer.  

Styret slik det ble valgt på årsmøtet 2. september 2022: 

- Johanne Bertling Krogstad (leder) 
- Christine Aasen (nestleder) 
- Siri H- Puntervold Nilssen 
- Bavin Khonyong 
- Are Evju 
- Mads M. Stornes (vara) 
- Ann-Elin Oen Sverdrup (vara 

Med bistand fra JF-Stat, ble det arrangert en tillitsvalgtsamling på Juristenes Hus i Oslo i 
desember 2023. Formålet var å samle tillitsvalgte i sektoren for å skape større 
tilhørighet og aktivitet.  I etterkant av samlingen ble styret supplert med Ina Therese 
Sørfonden og Karsten Olav Aarestrup. 

Etter fratredelser består styret i dag av: 

- Mads M. Stornes 
- Ina Therese Sørfonden 
- Karsten Olav Aarestrup 

Etter samlingen i desember 2023, har styret jobbet for å bygge opp organisasjonen igjen. 
Det har vært avholdt jevnlige styremøter på Teams, og arbeidet har ellers foregått på e-
post. 

Styret arrangerte i mai 2024 en fagsamling for medlemmer der temaet var den nye UH-
loven. Samlingen var åpen for alle medlemmer, og ble arrangert på Juristenes Hus i 
Oslo, med digital deltakelse for de som ønsket det. Susanne Sollie, fagdirektør i 
Kunnskapsdepartementet holdt innledning. Styret opplevde at fagsamlingen ble godt 
mottatt, og mener det bør være en ambisjon for foreningen å arrangere slike faglige 
samlinger, fysisk og digitalt, også fremover. 



 
I perioden har styret også jobbet med å bli kjent med JFs organisasjon, og har blant 
annet hatt møter med JFs studentseksjon for å snakke om mulighetene for samarbeid 
på studiestedene. JF har et stort fokus på rekruttering av studentmedlemmer, og det kan 
være fordeler ved å jobbe sammen om aktiviteter og tiltak på studiestedene. 

For styret har det også vært viktig å få mer kunnskap om medlemsmassen og hva man er 
opptatt av. Derfor ble det sendt ut en spørreundersøkelse mot slutten av sommeren 
2024.  

Styret har også hatt en ambisjon om å informere medlemmene gjennom nyhetsbrev, og 
det første nyhetsbrevet ble sendt ut høsten 2024. Styret håper dette vil være av 
interesse for medlemmene og skape større tilhørighet til JF og UH-foreningen. 

Foreningen arrangert OU-samling og årsmøte den 28.-29. november i Oslo, hvor 
kjennskap til medlemmene i sektoren, forhandlinger og omstilling var tema.  

 

04/24 Plan for styrets arbeid i valgperioden  

Vedtak: Årsmøtet tar styrets plan til orientering. 

Bakgrunn: 

På det ekstraordinære årsmøtet i 2022, som ble avholdt digitalt, ble det besluttet at 
styret skulle jobbe systematisk med organisasjonsarbeid. Styret, slik det har vært 
sammensatt i 2024, har jobbet for å følge opp dette. Likevel er situasjonen slik at det 
enda ikke har blitt etablert en robust organisasjon som kan samle medlemmene på en 
god måte. Styret mener derfor at det fortsatt må være et hovedfokus for neste periode å 
jobbe for å bygge opp en solid organisasjon med dyktige og engasjerte tillitsvalgte. Dette 
gjelder både UH-styret og organisasjonen under. 

Styret må fortsette arbeidet med å tilby arenaer og nettverk for både tillitsvalgte og 
medlemmer, både faglige tilbud og kompetansebygging hos tillitsvalgte. Styret må også 
jobbe videre med å finne tiltak som kan gjøre det attraktivt for medlemmer å påta seg 
verv i JF.  

UH-sektoren er også politisk viktig for JF sentralt, og UH-foreningen bør jobbe for å bli en 
viktig aktør i JFs utarbeidelse av politikk når det kommer til rettsvitenskapelige studier 
og forskning. Våre medlemmer på de ulike studiestedene kjenner virkeligheten på 
kroppen, og styret må jobbe for at JF har god kjennskap til hva som vil være de beste 
løsningene for sektoren. 



 
 
05/24 Godkjenning av foreningens regnskap for de foregående år  

Vedtak: Årsmøtet godkjenner foreningen sitt regnskap for det foregående året.  

 

Bakgrunn 

Som forening har UH-foreningen anledning til å søke budsjett til drift, 
medlemsaktivitet mm. fra JF-Stat. Det foreligger ikke regnskap for 2023, da det ikke 
ble vedtatt noe budsjett for dette året. For 2024 ble UH-foreningen tildelt 200 000 
kr., og tabellen under viser situasjonen per november 2024: 

Hittil i året 

     
2023 

 
2024 

 
2024 

Reelt Avvik Reelt Avvik Budsjett 

 
-7 275 7 275 

  
0 -7 275 7 275 -192 725 200 000 

 

Som tabellen viser, har det kun blitt utgiftsført 7 250 kr. i 2024, noe som gjenspeiler at 
det fortsatt er lav aktivitet i sektoren. Muligheten til å få eget budsjett, gir likevel et stort 
handlingsrom for styret til å skape aktivitet. 

Det må være sentralt å kanalisere så mye som mulig av disse midlene ut til de enkelte 
studiestedene. Denne muligheten bør markedsføres bedre ut til de tillitsvalgte, slik at de 
kan bruke midler på å skape medlemsaktivitet lokalt. 

Det vil påløpe noen ytterligere utgifter i inneværende måned i forbindelse med 
styremøte 27.11 og avvikling av OU-samling. Utgiftene vil være av mindre størrelse og 
således godt innenfor budsjett.  
 

 

 



 
06/24 Valg av styre med særskilt valg av leder og nestleder, og 
varamedlemmer og, hvis noen foreslår det, valgkomité  

Vedtak: 

NJ-S UH-foreningens styre 2024-2026 

Mads Stornes (UiT)  

Karsten Aarestrup (UiB) 

Hanne Winther Martinusen (UiB) 

Styret konstituerer og supplerer seg selv etter fullmakt.  

 

Valgkomité ble ikke fremmet. 

 

Bakgrunn 

Det følger av vedtektene § 3 at foreningen skal ledes av et styre bestående av leder og 
nestleder, som velges særskilt, tre styremedlemmer og én til to varamedlemmer. Styret 
bør ha sammensetning både av administrativt og faglig ansatte. 

Foreningens vedtekter sier at årsmøtet skal velge foreningens styre. Dette inkluderer 
leder og nestleder som velges særskilt, en eller to varamedlemmer til styret, samt 
valgkomite dersom noen foreslår det. Historien så langt viser at det er utfordrende å 
rekruttere kandidater til styret.  

Når det gjelder utfordringen med å rekruttere kandidater til styret, bemerkes det at det 
per i dag ikke er stilt tilstrekkelig antall kandidater for å sette sammen et fulltallig styre.  

På ekstraordinært årsmøte i 2022 ble det valgt styre frem til neste årsmøte. Det ble 
vedtatt at styret kunne supplere seg selv med nye styremedlemmer og varamedlemmer 
i valgperioden. Gitt at utfordringen med å rekruttere styremedlemmer fortsatt består, 
mener styret at det er nødvendig med en tilsvarende fullmakt nå. Det foreslås at denne 
fullmakten tas inn i vedtektene, se nedenfor. 

 

 



 
07/24 Forslag til vedtektsendringer 

Vedtak: Årsmøtet vedtar forslag til vedtektsendringer og ber UH-styret om å sende sake 
til behandling i NJ Stat sitt styre i tråd med vedtektene. Neste ordinære årsmøte vil da 
først skje innen utg. mars 2027. 

 

Bakgrunn 

Tidspunkt for årsmøte 

Etter dagens vedtekter skal årsmøte gjennomføres på høsten. Styret foreslår å endre 
vedtektenes § 5 om årsmøte slik at årsmøtet skal avholdes annethvert år på våren. Det 
er det vanlige i alle JFs foreninger, og henger sammen med at JFs sentrale landsmøte er 
på høsten. Tillitsvalgte og styremedlemmer i organisasjonen bør derfor velges i etterkant 
av dette. Samtidig er høsten ofte travel for mange tillitsvalgte, med lønnsforhandlinger 
og annet, slik at det av den grunn også er ønskelig å skyve årsmøtet til våren. 

Valg av delegater til landsmøtet NJ Stat 

Det foreslås også å fjerne punkt 5 (delegater til landsmøtet i NJ Stat) i opplistingen av 
saker som årsmøtet skal behandle. Det er uhensiktsmessig at disse skal velges av 
årsmøtet, all den tid det kan gå lang tid mellom foreningens årsmøte og seksjonens 
årsmøte. Da kan delegatene ha sluttet i sektoren, eller annet har inntrådt som gjør det 
uaktuelt for vedkommende å være delegat. Dette bør i stedet ligge som en sak for styret. 

Avstemmingsregler 

Videre foreslås det å innføre noe mer detaljerte regler for bl.a. avstemming og 
dagsorden. Dette er formelle grep for å skape tydelighet, og en vanlig måte å organisere 
et årsmøte på. 

I tillegg foreslår styret noen rent språklige justeringer i bestemmelsen, slik det fremgår 
av vedlagt forslag til endringer i vedtektene, se vedlegg 1.  

Øvrige endringer 

Styret foreslår, som nevnt over, at det i vedtektenes § 3 inntas en fullmakt for styret til å 
velge ny leder/nestleder eller supplere seg selv i perioden, dersom årsmøtet ikke klarer 
å besette alle plassene eller det oppstår frafall i perioden. 



 
Vedtektenes § 8 må endres for å være i tråd med de sentrale vedtektene. Foreningers 
vedtekter skal ikke lenger godkjennes av hovedstyret, men av seksjonsstyret i JF-Stat. § 
8 annet ledd foreslås derfor endret slik: 

«Vedtektene skal godkjennes av styret i Juristforbundet-Stat.» 

 

08/24 Aktuelle saker og innkomne forslag  

Ingen innkomne saker. 

 

Årsmøtet ble avsluttet kl. 13.30.  

Signatur 

 

X
Mads Stornes

Styremedlem

  

X
Ina Sørfonden

Møtereferent

 

Ina Therese Sørfonden (Dec 2, 2024 18:23 GMT+1)



 
Vedlegg 1 – forslag til endring i vedtektene 

 

Vedtekter for Juristforbundets universitets- og høyskoleforening 

Etter endringer vedtatt på årsmøtet 21. oktober 2016 – godkjent 27. oktober 2016 

§ 1 Gruppens navn og tilknytning 

Juristforbundets universitets- og høyskoleforening organiserer medlemmer i Norges  

Juristforbund (Juristforbundet) som er ansatt ved landets universiteter eller høyskoler. 

Foreningen er tilknyttet Juristforbundet gjennom Juristforbundets seksjon for 
statsansatte  (Juristforbundet – Stat), jf. vedtekter for Juristforbundet § 3-8-1. 

§ 2 Foreningens formål 

Foreningen har følgende formål: 

• Ivareta medlemmenes lønns- og arbeidsvilkår  
• Representere medlemmene i ulike typer forhandlinger, prosesser og diskusjoner 
• Bidra i utvikling av sektoren og fremme juristenes betydning i denne 
• Være bindeledd mellom medlemmene og Juristforbundet – Stat/Juristforbundet 

§ 3 Styret 

Foreningen skal ledes av et styre bestående av leder og nestleder, som velges særskilt, 
tre styremedlemmer og én til to varamedlemmer. Styret bør ha sammensetning både av 
av administrativt og faglig ansatte. Styret er vedtaksført når mer enn halvdelen av 
medlemmene er til stede eller deltar i styrebehandlingen. Ved stemmelikhet gjelder det 
som møtelederen har stemt for. 

Styret skal holde sekretariatet i Juristforbundet orientert om hvem som til enhver tid 
sitter i styret. 

Dersom leder eller nestleder trekker seg i løpet av perioden, velger styret en ny blant 
styremedlemmene. Dersom styre- eller varamedlemmer trekker seg i løpet av perioden 
eller plasser ikke har blitt besatt på årsmøtet, kan styret supplere seg selv. 

§ 4 Medlemmenes medvirkning 

Styret bør innhente medlemmenes syn på viktige saker. Styret kan holde medlemmene 
orientert gjennom å innkalle til medlemsmøter på de respektive forhandlingssteder. 



 
Disse møtene må organiseres slik at samtlige medlemmer får mulighet til å fremme sine 
synspunkter.  

§ 5 Årsmøtet 

Årsmøtet er foreningens høyeste organ. Ordinært årsmøtet avholdes om høsten annet 
hvert år innen utløpet av mars, og skal behandle følgende saker: 

- Valg av ordstyrer 
- Valg av referent 
- Valg av to til å underskrive protokollen 
- Styrets beretning for toårsperioden 
- Plan for styrets arbeid i valgperioden 
- Godkjenning av foreningens regnskap for de foregående år 
- Valg av styre med særskilt valg av leder og nestleder, og varamedlemmer og hvis 

noen foreslår det – valgkomité eventueltl valgkomité   

5) Valg av representant(er) til årsmøtet i Juristforbundets statsseksjon (Juristforbundet – 
Stat) 

-  Aktuelle saker og innkomne forslag 

Saker som ikke er oppført på dagsorden, kan behandles på årsmøtet dersom flertallet 
av delegatene godkjenner det. 

Delegatene har forslags-, tale- og stemmerett på årsmøtet. Det er ikke anledning til å 
møte med fullmakt. Avstemming foregår normalt ved håndsopprekning, med mindre 1/3 
av delegatene krever skriftlighet. Ved personvalg avholdes skriftlig avstemming dersom 
minst en delegat krever det. Alle avstemminger krever simpelt flertall, med mindre noe 
annet er bestemt i disse vedtektene.  

Det skal føres protokoll fra årsmøtet. Protokollen signeres av to av de tilstedeværende 
delegater. 

Medlemmene ved den enkelte institusjon oppnevner representanter med stemmerett 
etter følgende antall medlemmer pr. 1. januar: 

1 - 10 medlemmer – én representant 

11-20 medlemmer – to representanter 

flere enn 20 medlemmer – tre representanter 



 
I tillegg møter det sittende styret med tale- og forslagsrett. 

Årsmøtet skal innkalles ved skriftlig varsel (epost) med minst én måneds frist. 
Dagsorden skal sendes ut senest én uke før møtet og skal angi de sakene som skal 
behandles. Saker som ønskes behandlet skal leveres styret senest 14 dager før møtet. 

§ 6 Ekstraordinært årsmøte 

Ekstraordinært årsmøte skal avholdes etter styrets beslutning, eller hvis halvparten av  

medlemmene skriftlig krever det. Innkalling med dagsorden og orientering om hva saken  

dreier seg om skal sendes ut til medlemmene med minimum syv dagers frist. For øvrig 
gjelder det som er fastsatt i § 5 så langt det passer. 

§ 7 Samarbeid med øvrige Akademikerorganisasjoner 

Det vises til vedtatte rammebetingelser for lokalt akademikersamarbeid vedtatt av 
styret i Akademikerne.  

§ 8 Godkjenning av vedtekter, endringer m.m. 

Hovedstyret i Juristforbundet godkjenner opprettelse, sammenslåing og nedleggelse av  

medlemsforeninger innenfor Juristforbundet – Stat, jf. Juristforbundets vedtekter § 3-5-
3.  

Slike saker skal fremmes gjennom Juristforbundet – Stat som innstiller til hovedstyret. 

Medlemsforeningens vedtekter og endring i disse skal godkjennes av  

styret i Juristforbundet-Stat. hovedstyret. Saken  

fremmes gjennom Juristforbundet – Stat som innstiller til hovedstyret 
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